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RG 0012.1.23.2015      
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 24/2015  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 16 grudnia 2015 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

  

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2016. 

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 23.11.2015 r. 

8. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 4. 

 

 Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027-
autopoprawka 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy-Pani Marzena Żołędziewska 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2016 - autopoprawka   

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy-Pani Marzena Żołędziewska 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). Radna pani Karina Respondek dołączyła do 
głosowania.  
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c) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Kopienica 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Ochrony Środowiska – Pani Beata Dzielicka 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

       Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d) w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2016 

  Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Pan Rafał Barszcz 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie udzielenia Powiatowi Tarnogórskiemu pomocy finansowej na dofinansowanie zadania 
bieżącego – dowozu osób niepełnosprawnych do Warsztatu Terapii Zajęciowej w Tarnowskich 
Górach 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Zbrosławice – Pani Katarzyna Zyga  

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

f) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2015-2027  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy-Pani Marzena Żołędziewska 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

g) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015   

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy-Pani Marzena Żołędziewska 

 Radna Pani Krystyna Graca zadała pytanie związane z inwestycją pn.”Budowa wraz  
z uzbrojeniem ujęcia wody technologicznej do obsługi urządzeń na terenie oczyszczalni 
ścieków w Przezchlebiu” ulokowaną w dziale 90017. Zapytała czy inwestycja została 
rozpoczęta? 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że 
inwestycja została rozpoczęta i nadal trwa. Wystąpiło przesunięcie środków oraz terminu 
realizacji, ponieważ w trakcie wykonywania odwiertu studni okazało się, że odwiert trzeba 
wykonać głębiej niż zakładano w projekcie badań geotechnicznych. 

 Radna Pani Krystyna Graca zadała pytanie związane z zadaniem inwestycyjnym pn. 
”Budowa pochylni dla osób niepełnosprawnych oraz dojścia do zaplecza sanitarno-
technicznego w Ziemięcicach” ulokowanego w dziale 90095. Zapytała gdzie ma powstać 
inwestycja i czy została już zrealizowana? 

 Pan Michał Skowron odpowiedział, że jest to pochylnia wybudowana przy zapleczu 
sanitarno-technicznym w Ziemięcicach. Wyjaśnił, że podczas odbioru budynku nadzór 
budowlany zwrócił uwagę, że po istniejących schodach jakie istnieją w tym miejscu nie 
będą mogły wchodzić osoby niepełnosprawne. Dlatego nadzór budowlany nakazał 
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wybudować pochylnię umożliwiająca poruszanie się osobą niepełnosprawnym. Inwestycja 
została wykonana za mniejszą kwotę niż wcześniej zakładano. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała dlaczego w inwestycji pn. „Dobudowa oświetlenia 
przy ul. Traugutta, Jaśminowej i Wilkowickiej w Zbrosławicach” pozostała kwota 10 740,42 
zł? 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Jakub Kukliński odpowiedział,  
że wszystkie oszczędności pozostały po przetargach lub po zapytaniach ofertowych. 
Jeżeli kwota uzyskana na realizację inwestycji okazuje się mniejsza niż zakładano to 
pozostałe środki są „wolne”. 

 Radna Pani Krystyna Graca stwierdziła, że kwota zmniejszenia wydatków jest bardzo 
duża.   

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

 

h) w sprawie zmiany uchwały Nr XI/127/2015 rady Gminy Zbrosławice z dnia 16 września 2015 r.  
w sprawie określenia warunków i trybu składania informacji i deklaracji podatkowych za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska. 

      Brak uwag i zapytań. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

i) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zbrosławice na lata 2015-2022 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Pani Katarzyna Zyga 

 Pani Radna Teresa Bagsik, stwierdziła iż zapis na str. 17, który brzmi „Dogodne 
połączenia komunikacyjne z najbliższymi miastami” znajdujący się po stronie słabych 
stron jest nie prawidłowy.  

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, iż chodzi o to że Łubie nie posiada tych dogodnych 
połączeń z innymi miastami i sądzi że zapis jest prawidłowy. 

 Radna Pani Bagsik, poprosiła o zmianę formy zapisu zdania. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, kto jest autorem opracowania Planu Odnowy 
Miejscowości? Czy Plan został opracowany na zlecenie lub Wydział to opracował? 

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że Plan Odnowy Miejscowości został opracowany 
przez panią Sabinę Fojcik-Wydział Organizacyjny. 

 Radna Pani Krystyna Graca zasugerowała, aby napisać kto jest autorem opracowania. 

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że Plan został opracowany zgodnie z wytycznymi 
Rozporządzenia. 

 Radna Pani Krystyna Graca poinformowała, że w opracowaniu Planu Odnowy 
Miejscowości Zbrosławice na str. 26 znajduje się błąd dotyczący numeracji przedsięwzięć. 

 Sekretarz Gminy Pani Katarzyna Zyga poprosiła, aby Radni opiniowali opracowanie  
w takiej formie jaka jest dostępna a opracowanie zostanie poprawione i dostarczone  
na posiedzenie sesji w formie autopoprawki. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, jakie są przewidywane dotacje z programu PROW?  

 Pan Rafał Barszcz odpowiedział, że jeśli chodzi o drogi to na perspektywę 2014-2020  
na całą gminę przypada kwota 3 mln zł. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

j) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łubie na lata 2015-2022 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Pani Katarzyna Zyga. 

 Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

Ad. 5. 

Komisja ustaliła następujący plan pracy na rok 2016: 
  
Styczeń 
Analiza wniosków zgłoszonych przez Rady Sołeckie do projektu budżetu Gminy Zbrosławice na rok 
2016. 
  
Luty 
Perspektywa zmian związanych z ochroną środowiska np.: kanalizacje przydomowe, oczyszczalnie 
ścieków na terenie Gminy Zbrosławice. 
  
Marzec 
Inwentaryzacja dróg gminnych i polnych na terenie miejscowości: Miedary, Laryszów, Wilkowice. 
  
Kwiecień 
Uzgodnienie harmonogramu oraz zakresu zadań związanych z gospodarowaniem odpadami 
komunalnymi w Gminie Zbrosławice. 
  
Maj 
Ocena stanu dróg gminnych i powiatowych. Spotkanie z przedstawicielami GDDKiA i ZDP. 
Komisja wyjazdowa do Czekanowa i Miedar. (Komisja łączona z Komisją Rewizyjną) 
  
Czerwiec 
Ocena wykonania budżetu Gminy Zbrosławice za rok 2015. 
  
Lipiec 
------------------------------------------------------- 
  
Sierpień 
Ocena zasobów mieszkaniowych Gminy Zbrosławice ( Komisja wyjazdowa: Miedary, Zawada, 
Laryszów). 
  
Wrzesień 
Ocena wykonania budżetu Gminy Zbrosławice za I półrocze 2016 r. 
  
Październik 
Zapoznanie się z działalnością Ochotniczej Straży Pożarnej na terenie Gminy Zbrosławice. 
  
Listopad 
Ustalenie wysokości podatków i opłat lokalnych na rok 2017. 
  
Grudzień 
Zaopiniowanie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2017. 
Opracowanie planu pracy Komisji Budżetu Gospodarki i Rozwoju na rok 2017. 

W wyniku głosowania plan pracy komisji na rok 2016 został przyjęty jednogłośnie pozytywnie (przy 14 
głosach „za”).  
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Ad. 6. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, czy gmina posiada jakieś plany związane  
z ochroną środowiska? czy gmina posiada fundusze na dofinansowanie pomocy w sprawie 
ograniczenia zanieczyszczeń środowiska? 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, że tego typu środki są ujęte w WPF, 
ponieważ są związane z ZIT-ami, procedurami konkursowymi. Poinformował, że brał udział  
wraz z panią w-ce wójt w konwencie wójtów i burmistrzów gdzie byli obecni 
przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego, którzy nie potrafili odpowiedzieć na pytania 
związane z programami dotyczącymi ochrony środowiska. Poinformował, że na dzień 
dzisiejszy szczegółów nie ma, wiadomo ile globalnie wynoszą środki ale kiedy będą 
konkretne konkursy - nie wiadomo. 

 Radna Pani Krystyna Graca stwierdziła, że dobrze iż istnieje perspektywa możliwości. 
Poinformowała, że chodzi jej o teraźniejszą sytuację, chciałaby wiedzieć czy na dzień 
dzisiejszy istnieją jakieś możliwości. Jak wygląda sytuacja z usuwaniem eternitu? 

 Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że gmina jest przygotowana do działań  
z usuwaniem azbestu. Poinformował, że  gmina posiada pełna inwentaryzację obiektów 
związanych z azbestem i w miarę występowania konkursów dofinansowujących  
te działania będzie do nich przystępować. 

 Radna Pani Krystyna Graca, poprosiła aby mieć na uwadze i jeśli pojawi się możliwość  
to aplikować o środki związane z usuwaniem eternitu. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels poinformował, że wpłynęły życzenia 
świąteczne. Ponadto przekazał, że zakup tabletów dla radnych został przesunięty  
na przyszły rok. 

 Radna Pani Zofia Woźniak poinformowała, że plan pracy komisji oświaty na 2016 rok 
znajduje się do odbioru w Biurze Rady Gminy. Ponadto przekazała informację,  
iż najbliższe posiedzenie komisji oświaty odbędzie się 27.01.2016r. o godz. 17.00. 

 Radna Pani Teresa Bagsik zapytała, kiedy zostanie postawiony znak drogowy od strony  
ul. Moniuszki informujący o wysokości przejazdu pod mostem do Zbrosławic? 

 Naczelnik Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że znaki już stoją. 

 Radna Pani Teresa Bagsik zapytała, kiedy będzie dostarczony harmonogram z terminami 
wywozu śmieci? 

 Pan Rafał Barszcz odpowiedział, że harmonogramy w większości są już dostarczone. 
Przekazał także, że dokładnie sprawdzi czy Wieszowa otrzymała już harmonogram. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła zapytał czy istnieje szansa na powstanie Centrum 
Logistycznego w Szałszy? A jeśli tak to na jakim etapie znajduje się inwestycja? 

 Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że uchwała została w części uchylona. Natomiast 
wczoraj (tj.15.12.2015 roku) wpłynął Akt Notarialny zakupu przez MLP ziemi. 

 Naczelnik pani Beata Dzielicka dopowiedziała, iż była to warunkowa umowa sprzedaży. 
Istnieje wymóg, który mówi że jeśli teren wcześniej był zakupiony z skarbu państwa  
lub od gminy, wówczas gmina zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami posiada 
prawo pierwokupu. W tym momencie notariusz jest zobowiązany wysłać do gminy 
zapytanie czy będzie korzystać z swojego prawa.  

 

Ad. 7. 

Protokół z posiedzenia z dnia 23 listopada 2015 r. został przyjęty jednogłośnie (14 głosów „za”). 
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Ad. 8. 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 20 stycznia 2016 r. na godz. 16:00, którego tematem 
będzie: Analiza wniosków zgłoszonych przez Rady Sołeckie do projektu budżetu 
Gminy Zbrosławice na rok 2016. 
  
     Ad. 9. 
Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

 

 

 

Protokołował                                                                                           Przewodnicząca komisji 
Referent P. Kupka              Józefa Boron 
 
 

  

 

Załączniki do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


